

《单词百科:professionalization是什么意思?professionalization怎么发音?professionalization的解释和用法》

英语单词professionalization是什么意思?professionalization怎么读?professionalization怎么发音?简答网为您整理了professionalization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



professionalization怎么读

professionalization的读音:[pr fe n la z'e n]

professionalization的意思

1、职业化;专业化;

professionalization的双语例句

1、The professionalization of politics is a major source of our ills.

政治职业化是导致我们这些问题的一个主要原因。

2、 Advancement of teacher profession aims at the teachers professionalization.

教师专业发展的目标是教师专业化.

3、 The establishment of teacher certification system is the important process of teacher professionalization.

摘要教师资格证书制度是教师职业走向专业化的重要步骤.

4、 Teacher's professionalization is the requirement and natural tendency of the development of modern education.

教师专业化是现代教育发展的客观需要和必然趋势.

5、 Perfect to enhance the professionalization of technology, products, services.

尽善尽美地提升专业化技术、产品、服务.

6、 The conjunct point the professionalization of judges and the democratization of judicatory is the jury system.

法官职业化与司法民主化的制度结合点在于陪审制.

7、 But there is still a long distance from present condition to ideal judge's professionalization. "

我国法制建设已有长足发展,但法官现状离职业化要求还有很大的差距.

8、 The professionalization of teacher is a principal subject of the teacher's reformation nowadays in our county.

教师专业化是当前我国教师教育改革的核心问题.

9、 Teacher professionalization are made of the teachers group professionalization and the individual professionalization.

教师专业化包括教师职业专业化和教师个体专业化两方面的涵义.

10、 Tea in the city reservoir at steady progress in the professionalization of the transformation.

中储茶城的专业化改造在稳步推进.

11、Part two : The practice of teacher professionalization.

二: 教师专业化的实践基础.

12、...the possibility of professionalising local government by offering salaries to senior councillors.

通过给高级议员发薪水而将地方政府职业化的可能性

13、Another was the professionalization of scientific activity.

另一个结果便是科研活动的职业化.

14、Legal professionalization is the internal requirement for a state ruled by law.

法律职业化是国家法治化的内在要求.

15、Social Work's professionalization and specialization has been the main stream of the development of society.

社会工作的职业化、专业化是社会发展的顺势所趋.

16、Our company is one to have independent corporate capacity comprehensiveness, the professionalization thing job cleaning enterprise.

本公司是一家具有独立法人资格的综合性、专业化的物业保洁企业.

以上是简答网为您整理的professionalization怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于professionalization的用法、professionalization的释义、professionalization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/professionalization>